
Skolebestyrelsesmøde den 14. juni 2022 
 
Tidspunkt: Kl. 19.00 til 21.00 
 

Deltagere Forældrerepræsentanter: Anny Birgitte Kristensen, Charlotte Langerskov, Amal Beydas, 
Jesper Bjørn Bak, Per Bregner Carlsen, Christian Christiansen og Annemette Wullum. 

  

 Medarbejderrepræsentanter: Hanne Mortensen og Helle Holm 
  

Elevrådsrepræsentanter: Mathilde Thomsen 
 

Ledelsen: Lars Kirk (skoleleder) 
  

Afbud: Helle Holm, Christian Christiansen 
 

Mødeleder: Jesper Bjørn Bak 

Referent: Lars Kirk 
 

Emne Bemærkninger  
1. Godkendelse af ref. 

Fra mødet den 16. 
maj 

Godkendt 18.30-
18.35 

2. Elevrådet Ikke til stede 18.35-
18.50 

3. Økonomisk struktur 
og aktuel status 

Der kommer en negativ regulering på 86.000, fordi der har været 
færre børn i Klubben i skoleåret 2021-22 end normeringen. Kendte 
restrefusioner på fx sygdom tæller ca. 22.000 den anden vej, og vi 
justerer driften, således at vi stadig holder budgettet. 
Oversigten blev meget overfladisk denne gang, da vores system har 
været utilgængeligt de sidste par dage. 

18.50-
19.05 

4. Aakjærskolen og 
integration i 
midtbyen 

Opfølgning på mødet med Udvalget for Børn og Familie 19/5, 
herunder en plan for, hvad vi vil bede Udvalget om til 
renovering/branding i høringssvaret. 
 
Ramme for høringssvaret: 

 Indledning, skolen løser en integrationsopgave for hele 
kommunen, hjælp til image 

 Branding (vi har et tilbud) og kommunikation 
 Skolens visuelle fremtoning – signalværdi 
 Møbler 
 Maling 
 Bæredygtighed: renovering af varmesystemet 
 Ventilation/indeklima 
 Fællesarealer/gange 
 Elevskabe 
 Søren Vester 
 Kommunens fundraiser kan vi pege på som en måde at få 

de midler, man vil bevilge, til at række dobbelt så langt. 
Lars skriver en indledning og samler trådene. De forældrevalgte 
vil gerne udarbejde forskellige små tekster som begrundelser til de 
enkelte punkter. Vi skriver inde i ”tråden” hvad vi har tænkt os at 
skrive om, så to ikke skriver om det samme. 
Kan vi spørge elevrådet?Det kunne være fint at få elevperspektivet 
med. 
Suppleres/underbygges med billeder. 
Afledte tillægsspørgsmål: 
-Kan ”edderkoppen” komme til at virke? 
-Hvorfor er vinduerne mod hallen fra Caféen blændet af? 

19.05-
19.45 



5. Høringssvar vedr. 
Budget 2023 

Budgettet præsenteres dagen før, men gøres typisk tilgængeligt 
nogle dage før. Der er høringsfrist 8. august – NB. Anlægsønske: 
Halgulvet. 
Lars udsender oversigt over strukturprocessen med høringsfrister 
osv. 
Vi drøftede reduktioner og udvidelser, som vi vil forholde os til i 
høringssvaret. Lars udsender en foreløbig version af høringssvaret 
inden han går på sommerferie, og man er velkommen til at sende 
flere forslag. Alle får mulighed for at kommentere på høringssvaret 
både nu, hen over sommerferien og i den første uge i august. 

19.45-
20.10 

6. Konstituering af 
skolebestyrelsen 
2022-24 

Jesper er formand. 
Vi skal huske at finde en næstformand på næste møde d. 15. august. 

20.10-
20.20 

7. Mødekalender 
2022-23 

Forslag: 
15/8 
20/9 
12/10 
24/11 
9/1 
21/2 
22/3 
20/4 
15/5 
14/6 
Lars checker med strukturhøringen, så vi sikrer os, at vi har 2 
møder i løbet af høringsperioden. 

20.20-
20.30 

8. Skema for næste 
skoleår 

§45 Stk. 4. I forbindelse med planlægningen af det kommende 
skoleår forelægger skolens leder det kommende skoleårs skemaer 
for undervisningen og rammerne for skiftende skemaer for 
skolebestyrelsen, med henblik på at skolebestyrelsen kan afgive en 
udtalelse herom. 
Skemaerne er ikke færdige, men Lars fortalte om et udpluk af de 
mange ting, der skal koordineres, afstemmes og tages hensyn til i 
skemalægningsprocessen: 

 Idræt – svømning ikke samme dag, ikke morgentræning og 
idræt samme dag i udskolingen osv. 

 Lange dage – korte dage 
 ½ timer veksles, fx 1 time om efteråret og 2 om foråret  
 ½ times model i skemalægningsfasen 
 Placering af støttetimer 
 Reservation af samarbejdstid til lærerne 

 

20.30-
20.45 

9. Meddelelser 
(Orienteringspunkt). 

 De blå bolde 
o De nye er indkøbt, vi mangler én til at montere dem, 

da vedkommende, som ville gøre det, er blevet syg. 
Lars kontakter borgerforeningen. 

 Planen i forhold til ny viceskoleleder 
o Forventer ansættelse pr. 1. januar 2023, hvilket 

betyder, at indstilling til ansættelsen skal være på 
plads inden 1. december. Der bliver en proces med 
inddragelse af personalets ønsker, og nedsættelse af 
et ansættelsesudvalg. Processen debatteres i MED-
udvalg i morgen. 

 Forældrearrangementer isf. skolefest har været en god 
oplevelse mange steder 

20.45-
20.55 



10. Evt. Der blev spurgt til rygepolitik 
Jesper videresender mødereferater fra Referencegruppe 2 ifm. 
Strukturdebatten til bestyrelsen. 

20.55-
21.00 

11. Kommende 
punkter. 

August 2022:  
 Skolens pædagogiske værdigrundlag 

 

 

 

 
Referatet godkendt: 
 
 
_____________________________ _______________________________ 
Per Bregner Carlsen Amal Beydas 
 
 
_____________________________ _______________________________ 
Annemette Wullum Anny Birgitte Kristensen 
 
 
_____________________________ _______________________________ 
Christian Christiansen. Charlotte Langerskov 
 
 
_____________________________ _______________________________ 
Jesper Bjørn Bak. Helle Holm, medarbejderrep. 
 
 
_____________________________  
Hanne Mortensen, medarbejderrep.  
 
 
 
Referatet læst: 
 
 
_____________________________ 
Lars Kirk, skoleleder 
 
 
Kommende bestyrelsesmøder: 
 
 


